
Ouderraad Wolfert Lyceum 
Datum: 19-6-2023 

Aanvang: 19:45 

Notulen/Actielijst: 
Aanwezig: Bas Kruiderink (vz), Peter Wind, Natascha Roy, Agnes Brouwer, Jessica Baars, Luc 

Spitholt (notulen), Peter van Dam, Ramon van der Maas en Jacob Buitelaar. 

 

• Er zijn twee nieuwe kandidaat leden voor de OR aanwezig: Ramon van der Maas en Jacob 

Buitelaar. Iedereen stelt zich voor. 

• De notulen van de OR van 8 mei worden goedgekeurd. 

• Het toelichten van het nieuwe schoolplan is inmiddels “mosterd na de maaltijd” Actie 

gesloten. 

• Het tevredenheidsonderzoek wordt nog kort besproken en actie gesloten. 

• Actie om een informatie avond over mentale gezondheid van kinderen te organiseren blijft 

open. 
• De actie omtrent controle OR-financiën wordt geschrapt. Er wordt geconcludeerd dat dit 

geen formele OR verantwoordelijkheid is. Er wordt wel gevraagd of de directeur t.z.t. een 

overzicht kan laten zien hoe het geld, dat via ouderbijdrages binnenkomt, wordt ingezet. 

Mededelingen van de directie:  
• Het inwerken van de nieuwe directeur, Angeliek van Kampen, gaat goed. Peter Wind is erg 

blij met haar. 

• Er is ook een nieuwe Teamleider Onderbouw geselecteerd en benoemd, Marleen van 

Gameren. Zij komt van het Stanislas College en er loopt een transitie traject om hier in te 

werken. 

• Gelukkig is er weinig verloop van personeel, enkel twee pensioneringen en een jonge collega 

die naar Tatasteel vertrekt voor een veel hoger salaris. Er dreigt een prijsspiraal m.b.t. 

leraren salarissen, omdat er in bepaalde steden, waar vacatures moeilijk te vullen zijn, extra 

salaris geboden wordt. Er zijn nog wel problemen met het vinden van een leraar geschiedenis 

en een leraar Lichamelijke Opvoeding. 

• Er is een kleine wijziging in het takenpakket van het MT: 2H gaat naar Teamleider 

Onderbouw. Dit is een praktische keuze. 

• Tijdens VWO examen aardrijkskunde en HAVO examen Nederlands, is het licht uitgevallen. 

Op zich is e.e.a. goed opgevangen, al was  er wel wat impact op aardrijkskunde kandidaten. 

 Wat? Door 
Wie? 

Wanneer gereed? Status 

21/11-1 Toelichten van het nieuwe 
schoolplan 

Peter W. April 2023 Gesloten 

4/4-1 Opnieuw bespreken 
tevredenheidsonderzoek + 
vervolgacties 

Allen Februari 2023 Gesloten 

19/8-2 Mogelijkheden  onderzoeken 
om avond over mentale 

gezondheid van kinderen te 
organiseren 

Peter W. Januari 2023 
September 2023 

w.a.g. 

08/11/22-2 Bespreken OR-financien. 
Financiële uitwerking van 
voorstel wordt voorgelegd 

Peter W. 
+ OR 

April 2023 Gesloten 



• Het huidige slagingspercentage voor zowel HAVO als VWO is ongeveer 88% en dat kan, na 

herkansingen nog stijgen naar 93-95%. Er zijn dit jaar geen Corona maatregelen meer van 

kracht. Peter geeft aan dat de percentages “het hoogste in de regio” zijn. 7 juli is de diploma 

uitreiking. 

Terugkoppeling uit de MR:  
• De voor ouders belangrijkste zaken, die in de MR besproken zijn, betreffen “MR 3.0” 

(Deelraden per school), de formatieplannen per school en de activiteitenplannen. Het 

formatieplan voor Wolfert Lyceum bevat geen significante wijzigingen. Zie ook Bericht-van-

de-medezeggenschapsraad-juni-2023-def.pdf (wolfert.nl) 

Rondvraag:  
• Op de vraag, waarom er max. vier mensen per leerling naar de diploma uitreiking mogen, 

geeft Peter aan, dat er in het verleden leerlingen waren, die wel heel erg veel mensen 

meenamen. Met deze richtlijn, lijkt het aantal mensen behapbaar. 

• Het eerste half jaar Spaans is goed gegaan. De docent is enthousiast. 

• Er hebben zich 33 brugklas leerlingen aangemeld voor het Gymnasium. Mogelijk zitten hier 

toch ook nog leerlingen bij, voor wie Gymnasium iets te hoog gegrepen is. Selectie op basis 

van cijfers/motivatie wordt overwogen. 

• 4 VWO was 3 ½ week voor het einde van het schooljaar al klaar. Dat is wel heel vroeg. 4 VWO 

liep mee in het PTA schema, waardoor dit gebeurde. 

• PTA herhalingen zijn gepland voor a.s. woensdag 21/6 (over 2 dagen), maar nog niet alle 

cijfers zijn bekend. Hoe kan dat, want zonder cijfers kunnen leerlingen niet bepalen, welke 

vakken ze gaan herhalen en in zo’n korte tijd kunnen ze zich niet voorbereiden. Peter geeft 

aan dat het voor docenten lastig is veel sneller na te kijken. Het is een planning uitdaging, 

waar we mee om moeten gaan. 

• Voor PTA wiskunde 4-Havo, was een heel hoofdstuk niet behandeld. Peter geeft aan dat dat 

vreemd lijkt en niet zou moeten kunnen. Hij heeft hier niet van gehoord of klachten over 

gehad.  

• Complimenten voor de Ghana-reis. Het was goed georganiseerd en leerlingen hebben het 

zeer naar de zin gehad. Het was een goede groep, die samen dingen hebben opgepakt. 

• Er zijn 230 aanmeldingen voor het eerste jaar. Dat zijn er meer dan vorig jaar. 

Tenslotte neemt de Ouderraad afscheid van Peter Wind als directeur. 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.wolfert.nl/wp-content/uploads/2023/06/Bericht-van-de-medezeggenschapsraad-juni-2023-def.pdf
https://www.wolfert.nl/wp-content/uploads/2023/06/Bericht-van-de-medezeggenschapsraad-juni-2023-def.pdf

